
Hej Alle. 

 

Så er vores 2. ordinære generalforsamling løbet af stabelen, den forløb planmæssigt og bød på 

formandsskift, nyt medlem i bestyrelsen og en snak om GE2720's fremtidige "form". Der blev også 

nedsat en arbejdsgruppe som skal undersøge mulighederne for lave en "nyhedsmail" med relevante 

tilbud og nye varer hos medlemmerne, i gruppen sidder Ingvar Bidstrup og Martin A. Olesen. Allan 

Christensen træder ind som formand, Susanne Louw forbliver i bestyrelsen som medlem og Gitte 

Hedeby indtræder som nyt medlem. Bestyrelsen består således af Susanne Louw, Jeanett 

Christensen, Gitte Hedeby, Michael Hansen og Allan Christensen.  

 

Her skal lyde en stor tak til dig Susanne for de 2 forgangne år med dig ved roret, og jeg tror at jeg 

taler på både bestyrelsens og alle medlemmernes vegne når jeg siger at vi kunne ikke have gjort det 

uden dig og din ihærdighed. Jeg vil lige at nævne et par af dine/vores store bedrifter: 

 Stiftelse af foreningen. 

 Vores hjemmeside.  

 Netværksmøderne. 

 Centergruppen og arbejdet med bymidten. 

 Magasinet 2720Downtown. 

Dette er kun nogle af de ting vi formået med dig som formand og der er ingen tvivl om hvem der 

trukket hovedparten af læsset og lagt virkelig mange timer og ikke mindst ressourcer i det. Som ny 

formand glæder det mig personligt at du forsætter i bestyrelsen og ser frem til vores fremtidige 

virke. Tak Susanne  

 

Rokaden i bestyrelsen vil ikke påvirke den strategi bestyrelsen med Susanne ved roret har lagt. Vi 

fortsætter med netværksmøder, magasinet, centergruppen og de andre ting vi har arbejdet med, og 

vil selvfølgelig løbende komme med nye ideer og tiltag som kan fremme handelslivet og vores 

grønne profil. 

 

 

Med venlig hilsen  

 

Allan Christensen 

Grønt Erhverv Vanløse  

 

 

 


